

Styrelsemöte i U-schack 20050821 (Interimsstyrelse)

Lokal: Flitiga Lisas v. 55 (samfällighetslokalen)

Deltagare: Gert Åkerman, Johan Målberg, Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust, Åke Linden, Leif Hainsalo, Daniel Löfberg, Per Hedlund, Roger Andersson

§ 1. Mötets öppnande.

Gert hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2. Val av sekreterare.

Leif valdes till sekreterare för mötet.

§ 3. Föredragningslistan.

Föredragningslistan genomgicks och godkändes.

§ 4. Föregående mötesprotokoll.

Föregående mötesprotokoll godkändes muntligen.

§ 5. Ekonomisk redogörelse

Åke förklarade att ekonomin för tillfället är god. Schackfyrafinalen gick med positivt resultat. Per avslutar sitt telefonabonnemang sista augusti och framtida telefonkostnader ersätts i stället via kassören. Förslag och beslut att köpa in 100 nya schackbräden för att ersätta utslitna bräden i förrådet.

§ 6. Materialutskick.

Nästa utskick kommer i mitten av september. Följande material ska finnas med:

- Inbjudan till Arosträffen (Urban ordnar)
- Virsbodraget (Roger ordnar)
- Individuella Skol-DM (Roger ordnar)
- Blixt och Dunder (Rasmus ordnar)
- Eventuellt höstlovsläger (Per ordnar)

Gert skickar inbjudningar till Daniel som i sin tur förmedlar dem vidare till alla soM finns i U-schacks e-postlista.

§ 7. Ny kommitté "Seniorkommittén". Dess arbetsuppgifter och kontakter.

Diskussion fördes om hur U-schack, skall överta verksamheten som tidigare låg under MSF som numera är upplöst och vilka som skall ansvara för detta. Roger fungerar som valberedning och driver dessutom serien första året. Roger skall kontakta ett antal personer som kan vara kandidater till Seniorkommittén.

Åke kontaktar Thomas Lundkvist om övertagande av MSF:s medlemsregister.

Gert gör en blänkare i nästa utskick om MSF: s upplösande och verksamheten framöver och Roger bifogar info om div. 5 spelet.

§ 8. Seniorkommittén. Val.

Åke vald som huvudansvarig, Johan som ledamot och valberedningen återkommer med flera förslag senare.

§ 9. Genomgång av nya regler som nytt förbund.

Gamla regler gäller till nästa kongress. Stadgar finns men är inte renskrivna (Daniel ordnar). Förslag skall finnas till mötet 18/112 2005. Mötesanteckningar från 22/5-04 renskrives av Gert.

§ 10. Tävlingskommittén.

Roger berättade att antalet tävlande minskat sedan förebrående år och det behövs idéer om hur vi kan förändra detta. Urban hade ett förslag att vi informerar schackfyraspelarna föregående säsong om kommande tävlingar. U-schack tänker fortsätta med gemensamma skol-MM/DM med Södermanland och Örebro kommande säsong.

§ 11. Schackfyrankommittén.

Rasmus berättade att S4-finalen gick mycket bra och att vi kommer att ha finalen även 2006.

Förbättringar kan göras med fler funktionärer.

§ 12. Utbildningskommittén.

Inget läger är ännu bestämt till höstlovet. Per skall fundera om det är möjligt att genomföra.

Roger har ett förslag om att söka ekonomiskt bidrag från landstinget för ledarkurser. Per kollar detta.

§ 13. Länslaget.

Karl Magnusson från VSK vill gärna leda laget.

Urban kontaktar honom för att få ett förslag på verksamheten.

§ 14 U-schacks webbsida.

Per Hedlund påpekade att sidan är föråldrad. Har en svår adress och illa uppdaterad.

Förslag och beslut att köpa ett nytt domännamn.

Ny sida skall byggas. Daniel gör ett förslag som skall remissas till den nya webbkommittén som består av:

Per Hedlund (sammankallande)

Daniel Löfberg

Rasmus Myklebust

Urban Lundbäck

Leif Hamsalo

§ 15 Övriga frågor.

Inga övriga frågor.

§ 16. Mötets avslutande.

Gert tackade för visat intresse och avslutade mötet

Nästa möte äger rum den 18 december 2005 klockan 17.00 i samfällighetslokalen.

Vid protokollet

Justeras

Leif Hainsalo
Sekreterare

Gert Äkerman
Ordförande